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 الجيزاني2030
 ( يا رب أحد ينقذني. Σώσε μεتحدث داليا نفسها بلغة التخاطر الكوني )

داليا تعتقد أنها مختلفة  داليا فتاة خلابة الجمال تمتلك قلباً كجمال شكلها الأخاذ ، كانت  

عن اقرانها، ومن سلالة أعظم البشر وكان فكرها واسع وعظيم كعظمة روحها  

الجميلة فقد أصبحت معلمة لغة إنجليزية تدرسها في منطقة نيوم وأمضت الكثير من  

السنوات الطوال لم تتزوج بسبب اعتقادها أنها مميزة وتستحق رجل مختلف عن باقي  

لزواج من عائلتها، وامتنعت عن الزواج ولا تريد تسليم نفسها إلا  الرجال ولا تريد ا

لمن يستحق قلبها بزواج يخلده التاريخ فانقضى العمر بدون زواج، وكان والدها رجل 

بسحر ابنته حتى لا يمُسها أحد   عجيب الطباع ويخلط معتقدات خاطئة حيث أنه قام 

ة لا يلبث الا قليلاً ويصرف نظره من الرجال، وكل من تقدم لخطبتها من خارج العائل

عن فكرة الزواج بها، لقد تألمت داليا كثيراً لأن جميع أقرانها و في عمرها قد  

تزوجوا قبلها وهي الأجمل منهم وتزداد جمالاً كلما تتقدم في العمر، وكانت تعتقد أن  

رجلها الذي يتزوجها رجل عظيم ومن عالم آخر لذلك تعلمت اللغة الإنجليزية 

لإغريقية وكانت الإغريقية تشتمل على اللغة اليونانية القديمة وبدأت بتعلمهم وتعلم  وا

التخاطر الكوني وهو أن ترسل فكره قوية لشخص ويستقبلها، فتواصلت بالتخاطر، 

 فقد نجحت فكرتها وهي لا تعلم. 

( وبسبب  87اندلعت حرب كونية في كوكب إيكا العظيم مع كوكب نسكا بمجرة )أم

كهرو نووية تم فناء سكان الكوكبين، حيث أن الطاقة وعلومها تنُتج سريعاً  الحرب ال

وذلك بسبب التكنولوجيا العظيمة التي يمتلكونها، ولم يبقى من الحاضنات الا حاضنة  

الأمير فليم من أمراء الكون في مركبة اسمها تقيرا وهي بتقنية عالية الجودة يتحكم  

في   في نظمها، وكان يملكها والديه  مسبقاً  بها ببصمة الصوت الوراثية المسجلة

مكان لم تطاله الحرب في مخبئ سري قبل موتهم وطريقة نموه سريعة ويملك العقل  

والفكر والحكمة وهو في عمر الجنين في الحاضنة، حيث أن البشر في كوكب  

سنة، لكن  30الأرض يأخذون وقت طويل في الحمل والولادة حتى يوصلوا عمر 

  30ا تستغرق الولادة في الحاضنة ساعة واحدة فقط حتى يصل في عمر شعب الايك

 سنة بشرية ويعيشون مدى حياتهم بنفس العمر. 
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تلقى الأمير فليم نداء استغاثة من الفتاة )داليا )تسكن نيوم في كوكب الأرض وهي  

مدينة رقمية يقوم بحراستها مدير آلي رقمي يدعى )عين الإمبراطور )بقيادة العقيد  

دالله مدير الشرطة الرقمية بمدينة نيوم أثناء ما كان الأمير فليم في الحاضنة، فقرر عب

الأمير مساعدتها واصبح في علاقة حب كونية مع داليا وهي لا تعلم ويعلم كل  

تفاصيل حياة داليا من ولادتها إلى أن أرسلت نداء الاستغاثة، وهذا هو الحب العذري 

لأمير فليم فهذا يعتبر الحب الكوني في الحاضنة، يحصل بالنسبة لداليا أما بالنسبة ل

هذا كله في ساعة واحدة أثناء بكاء داليا وطلب الاستغاثة بتخاطر الكوني ويكبر  

الأمير فليم بعد إتمام داليا لرسالتها الكونية التي لم يخطر على بالها أن يسمعها أحد  

 مثل الأمير فليم.

ئر الكبير تقيرا، اتم الأمير فليم ولادته الكونية  كرسي كبير عظيم في وسط الطبق الطا

سنة أرضية بالنسبة لنا، تحرك إلى منتصف تقيرا حيث كرسي القائد للطبق  30

 الفضائي وجلس فيه. 

 تقيرا: أهلا بالأمير فليم قائد تقيرا. 

 الأمير فليم: أهلا بمركبتي العظيمة تقيرا.

 وكب إيكا لم يبقى من الكوكب غيرك.تقيرا: أنا تحت تصرفك أيها القائد فليم ملك ك

 الأمير فليم: لديكِ مهمة تقيرا.

 تقيرا: أن تحت أوامرك. 

 الأمير فليم: تحركي تقير تحركي. 

 تقيرا: إلى أين يا سيدي. 

 الأمير فليم: إلى كوكب الأرض إلى داليا في نيوم. 

 تقيرا: تم وضع الاحداثيات ثواني للتحرك.

 ي، داليا أنا قادم لنجدتك.الأمير فليم: تحركي تقيرا تحرك

تقيرا: سيدي أنا تحت امرك ولكن إذا تحركت سوف استخدم ثروات كوكب إيكا  

 ونسكا لإعداد وأمدادي بالطاقة. 

 الأمير فليم: استخدميها. 
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تقيرا: إذا استخدمتها سوف يكنس الكوكبين مع النجم إلى الثقب الأسود ولن يكون  

 كوكبنا موجوداً بعد ذلك.

 : داليا داليا أنا قادم، وليكن تقيرا، تحركي،الأمير فليم

 (. 87تقيرا: كما تريد يا مولاي فليم دقيقة وتقيرا في وسط مجرة )أم 

( 1E1927+654في هذه الاثناء علماء من وكالة نيوم لعلوم الفضاء يراقبون )

وتحدث ظاهرة كونية عجيبة لا تفسير لها حيث أن ثقب أسود يبتلع نجم مع كوكبين  

 عشرون مره سطوع كبيرة عظيمة في ظاهرة كونية هي الأولى من نوعها. وتحدث 

 تقيرا: دقائق ونكون في الإحداثيات الصوتي المدخلة من قبلكم يا مولاي. 

الأمير فليم: جميل متحرق شوقاً للوصول لهذا الكوكب المدعو الأرض، لن تحزني  

 أبداً بعد اليوم يا داليا. 

أجواء نيوم وتقوم عين الإمبراطور بخطف الطائرة  في هذه الاثناء تدخل طائرة في 

بأشعة كهرومغناطيسية وتجبرها على الهبوط، وبلغت عين الإمبراطور العقيد  

عبدالله، وما ان هبطت الطائرة كان العقيد عبدالله وأفراد طاقم الشرطة الرقمية  

أدلى بأنه  محيطين بالطائرة من كل مكان، ومع التحقيق مع قائدها الالكتروني عن بعد 

دخل أجواء نيوم بالخطأ ويعتذر رد عليه العقيد عبدالله يقول: لا يوجد مشكلة في  

 اطلاق سراحك ولكن بعد أخذ الأوامر العليا قبل ذلك...

  

 الأمير فليم: ما أروع كوكب الأرض، كوكب جميل وفتاة أجمل.

 تقيرا: هل تأمرني بالهبوط يا سيدي. 

 تقيرا هبوط إلى نيوم. الأمير فليم: نعم يا 

 تقيرا: هل استخدم نظام التخفي يا سيدي. 

 الأمير فليم:

كوكب عجيب وأطباقهم الطائرة عجيبة، تخفي يا تقيرا )يقصد الاختفاء عن الرادار( 

  لأنهم سوف ينكروننا.

 تقيرا: أنا في وضع التخفي يا سيدي. 
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 ردتك سوف تكونين هنا. الأمير فليم: بيوتهم غريبة تقيرا سوف أهبط وغادري وإذا ا

 تقيرا: كما تحب يا مولاي. 

 يختفي الأمير فليم ويهبط فوق سطح بيت المعلمة داليا. 

في هذه الاثناء تحس داليا وهي جالسة في غرفة المعيشة بإحساس عجيب وكأن أحد  

يناديها.. داليا داليا رجلك أتى لنجدتك، أنا موجود في سطح منزلك انطلقي اليّ، لا  

شعورياً تتحرك داليا إلى سطح منزلها بمشاعر حب وشوق ومشاعر متداخلة لم 

تشعر بها من قبل، وقبل أن تصل لباب السطح تجد نور أزرق يدخل من وراء الباب،  

تفتحه وتدخل إلى السطح وتصعق بوجود رجل وفاتح ذراعيه لها ولا تعرف من هو، 

 ك ودار حديث بينهما. جميل أنيق ببدله بيضاء، وداليا واقفه بدون حرا

 الأمير فليم: داليا. 

 داليا: من أنت وكيف دخلت إلى هنا. 

الأمير فليم: أنا الأمير فليم من كوكب إيكا، وتحدثت معك بالتخاطر الكوني وأنتِ من  

 طلب نداء الاستغاثة، وأنا من أمراء الكون.

 داليا: أنت من البشر؟ كوكب إيكا....... !!.

لطلب أحد ينجدني من الحياة التي أنا بها بعد رفض أبي لرجل  داليا: نعم أنا تخاطرت

 أراد الزواج بي.

 الأمير فليم: داليا نحن شعب الإيكا نتواصل بالتخاطر.

داليا: لا تملكون هاتف تتكلمون وتتواصلون به مثل هذه التي بيدي ساعة يد وسماعه  

 تطلب اتصال وأنا أرد. 

 نحن نتخاطر وانا أقرر القبول أو لا. الأمير فليم: هاتف وارد، هههههههه لا

 داليا: يعني أنت لست من كوكب الأرض ويطلق عليكم أمراء الكون.

 الأمير فليم: نعم أمراء الكون. 

 داليا: لا أصدق أنك جئت من أجلي. 

 الأمير فليم: داليا أنا أعلم كل شيء عنكِ، أهاتك، ألامك، استغلال والدك لك. 

 داليا: وكيف علمت بذلك.
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مير فليم: لقد قلت لك نحن نختلف عنكم، نحن أمراء الكون من يوضع في الحاضنة  الأ

 وهو يعلم ما لا يعلمه أعلم واحد في كوكبكم هذا. 

 داليا: لو لم اخاطرك لما صدقتك يا فليم. 

 صوت يأتي من الأسفل داليا داليا. 

 داليا: اذهب الآن يا فليم. 

اذهبي لها سوف اعود إذا تواصلتِ مره أخرى يا الأمير فليم: هذه أختك الين تناديكِ 

 أميرتي داليا. 

 داليا: وكيف تعلم ذلك.

 الأمير فليم: أمراء الكون ههههههه واختفى.

 تدخل الين وتقول: ماذا تفعلين هنا لوحدك لقد لمحت ضوء ازرق. 

 داليا: لا يوجد شيء دعينا ننزل.....

 د المنازل يا حضرة العقيد عبدالله،عين الإمبراطور لقد لمحنا طائرة غريبة فوق أح

 العقيد عبدالله: وكيف لم نرها ولماذا لم تبلغيني في وقتها.

عين الإمبراطور: لمحناها بمنظار الرؤية الليلية وبالطاقة الكهرو نووية المنبعثة  

 منها.

 العقيد عبدالله: ولما لم تخبريني. 

 عين الإمبراطور: تحليقها غريب واختفت نهائياً. 

يد عبدالله: ظاهرة غريبة، ويتحدث مع مساعده وعين الإمبراطور أريد التحقيق  العق

 في أمر هذه المركبة الغريبة........

 والد داليا: لقد سمعت صوت رجل في منزلنا يا داليا. 

 داليا: ماذا تريد يا أبي. 

 والد داليا: مع من كنتي تتحدثين. 

 داليا: مع أحد أمراء الكون.

 هؤلاء.  والد داليا: من هم

 داليا: الأمير فليم من كوكب إيكا وجاء لكي ينقذني من هذه الحياة اليائسة. 
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والد داليا: هههههه وهل قطع الف الكيلو مترات لأجلك، من تكونين أنتِ حتى يفعل  

 رجل مثل هذا. 

 داليا: الأميرة داليا زوجة الأمير فليم من كوكب الإيكا.

 والد داليا: دعيني أخلد للنوم، 

 حدث نفسه: أتوقع إن هذه الفتاة فقدت عقلها. وهو ي

 الين أخت داليا: ما هي قصة الأمير فليم. 

 داليا: أريد أن أخلد للنوم لا اريد الحديث مع أحد. 

تدخل داليا إلى غرفتها وهي تبكي وتستلقي على السرير وهي واضعه يدها على  

 عينيها.. وتقول فليم فليم. 

 أميرتي... تقفز داليا من سريرها كي تعانق فليم. الأمير فليم: أنا هنا يا 

 داليا: أتمنى أن أكون في مكان لا يستطيع أحد الوصول اليه.

 الأمير فليم: يضحك هههههه.

 داليا: أين أنا ما هذا المكان العجيب!!!!.

 الأمير فليم: هذا المكان يطلق عليه تقيرا مركبتي الكونية من صنع علماء الإيكا. 

 تقيرا: سيدي من هذه الفتاة. 

 الأمير فليم: هذه الأميرة داليا حبيبتي. 

تقيرا: أهلا وسهلا بأميرة داليا أنتِ على ظهر تقيرا الطبق الكوني الذي يجوب  

 المجرات، سيدي هلا تريد أن أخذك لرحلة في المجرات.

 الأمير فليم: هذا ما كنت أفكر فيه، نفذي تقيرا وفي الحال.

 تغادر كوكب الأرض. تقيرا: تقيرا

 الأمير فليم: أصنعي محيط يتناسب لتعيش اميرتي في ولا تختنق فهم يتنفسون. 

تقيرا: لقد تم تحليلها ومحاكات الهواء الداخلي لغلاف كوكب الأرض بما يتناسب مع  

 الأميرة داليا.

 الأمير فليم: أحسنتِ يا تقيرا، ما رأيك يا أميرتي بما رأيتِ.

 واد. داليا: ما هذا الس
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( لقد أبتلع كوكبي والسبب أني أقلع  87الأمير فليم: هذا الثقب الأسود في مجرة )أم

 بتقيرا لنجدتك.

 داليا: ضحيت بكوكبك لأجلي. 

 الأمير فليم: بل بكوكبين ونجم. 

 داليا: نجم. 

 الأمير فليم: نعم نجم، شمسكم شمس لكم ونجم لنا. 

ل مثل ما فعلت أنت يا  داليا: أشكرك فلم يحبني أحد ولم يضحي أحد من قب

 أميري.......

تدفقت المشاعر والكلمات المكبوتة من داليا فلطالما حُرمت من الإحساس بأنوثتها  

الطاغية التي انفجرت مثل القنبلة الكهرو نووية حينما رأت التضحية الجبارة من 

  الأمير فليم الذي دمر كوكبه الذي يعيش فيه بدون تردد حينما قال لمركبته ليكن

لأجلها، أصبحت تعشقه ولا تريد أن تعيش ثانية واحدة من دونه فلقد تجسد كل البشر 

 في الأمير فليم فأصبح أباها وأمها وأخوانها وكل أهلها.......

  

في هذا الاثناء كان والد داليا واخواتها يبحثون عنها وقد بلغ والدها الشرطة الرقمية،  

الذي دار بين أبو داليا وداليا، فطلب العقيد  وقد تم رفع شكوى بفقد داليا وبالحديث 

 عبدالله مقابلة والد داليا وذلك ليسأله عدة أسأله،

 العقيد عبدالله: هلا أنت والد المدعوة داليا. 

 والد داليا: نعم يا حضرت العقيد. 

العقيد عبدالله: أرجوا منك ان تحدثني بكل ما رأيت أنت وابنتك الين لان هذا يساعدنا  

 يقات وسرعة أيجاد أبنتك المفقودة. في التحق

 والد داليا: اليك القصة........

العقيد عبدالله: لقد اتضح الامر أتوقع أن صاحب الطبق الغريب هو من أختطف ابنتك 

أو بالأحرى ذهبت معه فهي تعتقد أنه هو المخلص، يا عين الإمبراطور ما اخبار 

 الطبق الطائر. 
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 شيء يلوح في الأفق. عين الإمبراطور: لا شيء عنه ولا

 العقيد عبدالله: بلغيني بأي حركه تحدث في السماء عن هذا الطبق الغريب.

 عين الإمبراطور: لك هذا يا عقيد عبدالله. 

 العقيد عبدالله: يا والد داليا إذا رجعت داليا لا تقل لها أي شيء بلغني فقط.

   والد داليا: كما تريد يا حضرة العقيد....

 فليم: تحركي تقيرا إلى كوكب الأرض.الأمير 

 تقيرا: أمرك يا مولاي. 

 داليا: ما هذا الكوكب يا فليم. 

 الأمير فليم: هذا بلوتو هذا ما قبل الأخير في مجرتكم يا داليا. 

 داليا: هذا الأخير.

 الأمير فليم: بالنسبة لكم. 

 داليا: هذا زجل كم سرعتنا. 

 ونستطيع التنقل في الفضاء الموازي. أضعاف سرعة الضوء 3الأمير فليم: 

 داليا : تعانق فليم وتقول: أتمنى أن أموت الآن لقد تحققت أمنيتي. 

 الأمير فليم :سوف احميكِ ما حييت. 

 تقيرا: أهبط يا سيدي على كوكب الأرض.

الأمير فليم: نعم أريد أن ارجع داليا تريد لتأخذ بعض ذكرياتها من منزلها لأنها طلبت  

 ذلك....

  

داليا: كيف تستطيع التنقل بهذه السرعة العجيبة!!!!بما أننا في المنزل دعني اغلق 

 باب الغرفة.

 الأمير فليم: عبر الفضاء الموازي

 يدخل والد داليا إلى الغرفة بعد أن سمع صوت داليا. 

 والد داليا: أي كنتي يا داليا ومن هذا الرجل.

 تفعل به شيء أنه والدي.داليا: هذا هو الأمير فليم وتقول لفليم لا  
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والد داليا: لقد وضعت السحر الأسود لها لكي لا يقترب لها أي رجل فكيف استطعت  

 ذلك.

داليا: هذا أمير من كوكب آخر ولا يأثر به أي شيء يمتلك قوى خارقة وسيحميني  

 منك ومن كل شيء يؤذيني. 

عاً على أن تمس  الأمير فليم يأخذ داليا خلفه ويقول: لا تستطيع قوات الأرض جمي

 شعره من الأميرة داليا.

والد داليا: يخرج ويتصل بالعقيد عبد الله، الو العقيد عبدالله لقد عادت داليا ومعها  

 رجل غريب اعتقد انه صاحب الطبق الغريب.

العقيد عبدالله: أنا وقواتي متوجهون إلى منزلك لا تتحرك ولا تقاومه وحاول أن  

 تماطله حتى أصل اليك. 

 داليا: وهو كذلك. والد

 قوات المدينة الرقمية تحاصر بيت داليا وأحد الجنود يقول هل نقتحم البيت يا سيدي. 

 العقيد عبدالله: لا ولا تفعلوا أي شيء وانتظروا اوامري.

 الجنود: كما تريد يا سيدي. 

 العقيد عبدالله: الو والد داليا انا بالخارج....

 داليا: فليم دعنا نغادر. 

 الأمير فليم: اخذتي كل ما تريدين اخذه. 

 داليا: لا ولكن والدي يتكلم مع الشرطة.

 الأمير فليم: لا تخافي فأنا معك، خذي ما تريدين......

 عين الامبراطور: سيدي العقيد عبدالله لقد تم رصد الطبق الغريب.

هذا الطبق العقيد عبدالله: عين الامبراطور حركي قوة إلى احداثيات الموقع وادرسي 

 بدون هجوم عليه حتى اقرر ماذا افعل. 

 عين الامبراطور: علُم وينفذ في الحال....... 

 والد داليا: داليا والرجل الفضائي في غرفتها يا حضرة العقيد.

 العقيد عبدالله: اسمح لي بالدخول أليها. 
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 والد داليا: لك ذلك تفضل.

 خل إلى غرفة داليا. العقيد عبدالله يرفع السلاح الحديث المتطور ويد

 العقيد عبدالله: ارفع يدك لا اريد أن اؤذيك. 

 داليا تقف أمام الأمير فليم وترفع يدها وتقول: أقتلني انا اذا اردت ذلك.

 الأمير فليم: يأخذ داليا خلفه ويقول لها لا تخافي. 

 العقيد عبدالله: يطلق الشعاع الكهرو مغناطيسي على الأمير فليم.

تطوق قوات المدينة الرقمية الأخرى الطبق الطائر وتبدأ بجمع   في هذه الاثناء

المعلومات عنه يقوم أحد الجنود بالاقتراب من الطبق وأخذ عينات منه ويحاول ان 

يجد باب لطبق لكي يدخله تمنعه عين الامبراطور لعدم وجود أوامر بالاقتحام لطبق  

ون جسده إلى الأزرق فتقوم القوة  من العقيد عبدالله، يبدأ هذا الجندي بسعال ويتغير ل

التي معه بنقله لمستشفى القوات الرقمية الخاصة وتستقبله الدكتورة ريم مع ما  

أجريت له كافة الفحوصات الازمة الدكتورة ريم هي عالمة فيروسات ومديرة الطب 

 الوقائي في مدينة نيوم الرقمية. 

 الأمير فليم: لا تأثر فيه الاشعة الكهرومغناطيسية.

 والد داليا: كما قلت لك يا حضرة العقيد هذا مخلوق فضائي،

يصعق العقيد أنه لم يتأثر يأخذ الأمير فليم منه سلاحه ويلقيه خارج الغرفة ويقول ماذا  

  تريد مني يا حضرة العقيد.

 العقيد عبدالله: لماذا خطفت داليا ولماذا انت هنا. 

 ويحكي القصة كاملة للعقيد عبدالله. الأمير فليم: لم أخطف أحد ولم أفعل شيء 

 العقيد عبدالله: هل هذا صحيح يا داليا. 

 داليا: نعم يا حضرت العقيد صحيح. 

العقيد عبدالله: يا والد داليا لا يوجد جرم حتى اعتقل أبنتك ولا الأمير فليم ويحدث فليم  

 ن أتيت. أريد منك يا المدعو الأمير فليم أن تأتي معي لكي أعرف كيف دخلت ومن اي

 الأمير فليم: أنا لن أذهب ولا يأمرني أحد. 
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داليا: ارجوك ان تتحمل وتذهب معه أرجوك يا حضرت المحقق دعني اذهب معكم 

 وسوف اجعله يفعل ما تريد. 

العقيد عبدالله: لا املك الأوامر لذلك ولا بد أن أحقق معه يأمر الجنود بأخذه... ويخرج  

 عين الإمبراطور. العقيد عبدالله ليتلقى مكالمة من

 العقيد عبدالله: نعم يا عين الإمبراطور ماذا لديكِ. 

عين الإمبراطور: لقد تم دراسة الطبق الطائر وهو ليس من الأرض أنه من كوكب  

أخر ولقد أصيب جندي بفيروس غريب وتم نقله إلى المستشفى ولقد انتقل الفيروس  

الوقائي الدكتورة ريم تحاول إنقاذ المدينة  في بعض الجنود والمستشفى ومديرة الطب 

 الرقمية… 

  

 الجنود يدخلون ليأخذوا فليم ولكن لا أحد يستطيع عليه فيأخذهم فليم ويربطهم جميعاً. 

يتلقى العقيد عبدالله الأوامر بتعامل مع الأمير فليم، ويقول لداليا سوف استمع اليكِ 

خطير ونلتقي بالدكتورة ريم ونعرف ما دعيه يأتي معنا إلى المستشفى فقد انتشر وباء 

حصل وسوف اطلق سراحه إذا تعاون معنا، تقنع داليا الأمير فليم برضوخ ويفعل 

 ذلك حباً لها، وينطلقون إلى المستشفى ويقابلون الدكتورة ريم.

 الدكتورة ريم: حضرت العقيد هذا فيروس من خارج كوكب الأرض من كوكب اخر.

 كي لها القصة. العقيد عبدالله: نعم ويح

 الأمير فليم: الفيروس لا يأثر فيني. 

الدكتورة ريم: سوف اختبر دمك وأخذ منه، وتنجح فكرة بلازما الدم مع الدكتورة ريم 

 وتنقذ المدينة الرقمية....

 يتزوج الأمير فليم من داليا ويساعد العقيد عبدالله في حماية المدينة الرقمية نيوم. 
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Written by AL-JAYZANI 

 

FEMALE  

In DISTRESS 
Dalia speaks to herself in the language of cosmic telepathy (Σώσε 

με): Oh God, please send someone to save me. 

Dalia is a beautiful girl who possesses a heart as beautiful as her 

breathtaking shape. She believed that she was different from her 

peers, and from the greatest human race. Her thought was as 

broad and great as the greatness of her beautiful soul. She became 

an English teacher studying in NEOM and spent long years 

unmarried because she thought she was special and deserves a 

man who is different from the rest of the men and did not want to 

marry anyone from her family. She refrained from marrying and 

wanted to give herself only to the man who deserves her heart and 

that her marriage should be immortalized in history. She spent her 
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lifetime without marriage. Her father was a weird man and 

confused mistaken beliefs; he bewitched his daughter so that none 

of the men would touch her. Anyone from outside the family who 

proposes to her stays few time and then he puts the idea of 

marrying her aside. Dalia was really in pain because all her peers 

and her those who are in her age have been married before her 

and she is the most beautiful and the more older the more 

beautiful she gets. And she thought that the man who would 

marry her is a great man and from another world, so that she 

learned English and Hellenic, and Hellenic included ancient 

Greek, and she started learning them and learning the cosmic 

telepathy of sending a strong thought to someone and he receives 

it. She communicated by telepathy and her idea succeeded while 

she did not know. A cosmic war broke out in the great planet Eka 

with the planet Neska in the galaxy (M87). Because of the nuclear 

electro-war, the inhabitants of the two planets have been killed, 

as energy and its science are rapidly produced because of the great 

technology they possess. Among all the princes of the universe, 

only Prince Flame's incubator remained in a vehicle named 

Taqira, a high-quality technology controlled by the genetic sound 

imprint pre-recorded in its systems. This vehicle was owned by 

his parents in a place where the war did not take place in a secret 

bunker before they died. He grew up fast and possessed the mind, 

thought and wisdom at the age of the fetus in the incubator. 

Human beings in Planet Earth take a long time to get pregnant 
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and give birth until they reach the age of 30, But the Eka people 

take only an hour to reach 30 years of age and live the their whole 

lifetime in the same age. 

Prince Flame received a call for help from a girl (Dalia) who lived 

in NEOM in the Planet Earth, a digital city guarded by a digital 

automated director named "Emperor's Eye", led by Colonel 

Abdullah, Director of Digital Police of NEOM, while Prince 

Flame was in the incubator, and the prince decided to help her 

and became in a cosmic love relationship with Dalia she did not 

know. He know everything about her life since she was born until 

she sent the call for help. This is the virgin love for Dalia. For 

Prince Flame, this is considered cosmic love in the incubator. 

This all takes place in one hour while Dalia cries and asks for help 

by the cosmic telepathy. Prince Flame grows up after Dalia 

completes her cosmic dissertation that she didn't think someone 

like Prince Flame would hear it.  

A great big chair in the middle of the big flying saucer Taqira. 

Prince Flame completed his cosmic birth, 30 Earth years for us. 

He moved to the middle of Taqira where the leader's chair of the 

space saucer and sat in it. 

Taqira: Welcome to Prince Flame the leader of Taqira. 

Prince Flame: Welcome to my great vehicle Taqira.  

Taqira: I am at your disposal, Leader Flame the King of the planet 

Eka, no one left in the Planet but you. 

Prince Flame: Taqira, you have a mission. 
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Taqira: I am under your command. 

Prince Flame: Move Taqira move.  

Taqira: to where shall I move sir? 

Prince Flame: To Planet Earth to Dalia in NEOM. 

Taqira: Coordinates are placed, it will take seconds to move.  

Prince Flame: Move Taqira move, Dalia I am coming to save you.  

Taqira: Sir, I'm under your command, but if you move, I will use 

the riches of the planet Eka and Neska to prepare and support me 

with power. 

Prince Flame: use it.  

Taqira: If I use it, the two planets will be swept with the star to 

the black hole and our planet will no longer exist. 

Prince Flame: Dalia, Dalia, I am coming, let it be Taqira, move.  

Taqira: As you like Your Majesty, Just a minute and Taqira will 

be in the middle of the galaxy (M87). 

Meanwhile scientists from NEOM Space Science Agency are 

observing (1E1927 + 654) and an unexplained cosmic 

phenomenon occurs, a black hole engulfs a star with two planets 

and twenty times of great big brightness occur in a cosmic 

phenomenon that is the first of its kind.  

Taqira: Minutes and we're in the vocal coordinates entered by 

you, Your Majesty. 

Prince Flame: Nice, I'm burning to reach this planet called Earth, 

you'll never grieve any more, Dalia. 
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Meanwhile, a plane enters NEOM airspace and the "Emperor's 

Eye" hijacks the plane with electromagnetic rays and forces it to 

land. The "Emperor's Eye" reached Colonel Abdullah. As soon as 

the plane landed, Colonel Abdullah and the digital police crew 

were surrounding the plane from everywhere. With the remote 

investigation of its electronic leader, he stated that he had entered 

NEOM atmosphere by mistake and apologized for this. Colonel 

Abdullah replied, "There is no problem to release you but after 

taking the supreme orders before."  

 

Prince Flame: What a wonderful planet, a beautiful planet and 

more beautiful girl.  

Taqira: Are you ordering me to land, sir? 

Prince Flame: Yes Taqira, land to NEOM.  

Taqira: shall I use the stealth system, sir? 

Prince Flame: Strange planet and their flying saucers are strange, 

hide Taqira (intended to disappear from the house) because they 

won't recognize us.  

Taqira: I'm in the stealth position, sir. 

Prince Flame: Their houses are weird. I'll land and you leave. If I 

want you, you'll be here. 

Taqira: As you like, sir.  

Prince Flame disappears and lands on the roof of teacher Dalia's 

house. 
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Meanwhile, Dalia, sitting in the living room, felt a strange feeling. 

She feels like someone is calling her. Dahlia Dalia, your man 

came to save you, I'm on your rooftop, come to me. 

Subconsciously Dalia moves to the roof of her house with love, 

longing and overlapping feelings she has never felt before. Before 

she reaches the roof door, she found a blue light coming in from 

behind the door. She opens it, enters the roof, stuns that there is a 

beautiful, elegant man in his white suit and opens his arms to her, 

and she doesn't know who he is. Dalia was standing unmoved and 

there was a talking between them. 

Prince Flame: Dalia.  

Dalia: Who are you and how did you get in here.  

Prince Flame: I am Prince Flame of the planet Eka, and I spoke 

with you by cosmic telepathy and you are the one who asked for 

help, I am a prince from the princes of the universe. 

Dalia: You are human? Planet Eka. 

Dalia: Yes, I telepathized asking someone to get me out of the life 

I was in after my father refused a man who wanted to marry me. 

Prince Flame: Dalia, we, the people of Eka, communicate by 

telepathy.  

Dalia: You don't have a phone that you talk and communicate 

with like this that I have, a wristwatch in my hand and hear it ask 

for a call and I respond? 

Prince Flame: Phone and I respond? Hahahahah. No, we 

telepathize and I decide to accept or not. 
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Dalia: So you're not from planet Earth and you're called the 

princes of the universe. 

Prince Flame: Yes the princes of the universe. 

Dalia: I can't believe you came for me.  

Prince Flame: Dalia, I know everything about you, your groans, 

your pain, your father's exploitation of you.  

Dalia: And how did you know about this? 

Prince Flame: I told you, we are different from you. We are the 

princes of the universe who are placed in the incubator. We know 

what the most knowledgeable one in your planet doesn't know. 

Dalia: If I didn't telepathize you, I wouldn't believe you Flame.  

A voice is coming from below Dalia Dalia. 

Dalia: Leave now Flame. 

Prince Flame: This is your sister Allen calling you to go to her. 

I'll come back if you call again, Princess Dalia. 

Dalia: How did you know this? 

Prince Flame: The princes of the universe, hahahah, and he 

disappeared. 

Allen walks in and says, "What are you doing here alone? I 

glimpsed a blue light." 

Dalia: There's nothing. Let's go down… 

"Emperor's Eye": We glimpsed a strange plane over one of the 

houses. 

Colonel Abdullah: And how we did not see it and why you did 

not inform me at the time.  
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"Emperor's Eye": We glimpsed it by nocturnal vision binoculars 

and with nuclear energy emitted from it. 

Colonel Abdullah: Why didn't you tell me? 

"Emperor's Eye": It flew strangely and disappeared definitively. 

Colonel Abdullah: A strange phenomenon, talking to his assistant 

and the "Emperor's Eye", I want to investigate this strange 

vehicle….. 

Dalia's father: I heard a man's voice in our house, Dalia. 

Dalia: Father, what do you want? 

Dalia's father: With whom were you talking to? 

Dalia: With one of the princes of the universe. 

Dalia's father: And who are they? 

Dalia: Prince Flame of planet Eka came to save me from this 

desperate life. 

Dalia's father: Heh, and did he travel thousands of meters for you, 

who are you so that such a man do this for you? 

Dalia: Princess Dalia is Prince Flame's wife from the planet Eka. 

Dalia's father: Let me go to bed. 

While talking to himself, I think this girl is losing her mind.  

Dalia's Sister Allen: What is Prince Flame's story?  

Dalia: I want to go to sleep. I don't want to talk to anyone. 

Dalia walks into her room crying and lying in bed with her hand 

on her eyes saying Flame, Flame. 

Prince Flame: I'm here my Princess... Dalia jumps out of her bed 

to hug Flame. 
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Dalia: I wish I could be somewhere no one can reach. 

Prince Flame: Laughing, hahahah.  

Dalia: Where am I. What is this wonderful place!!!! 

Prince Flame: This place is called Taqira, my cosmic vehicle, it 

is made by Eka'a scientists. 

Taqira: Who is this girl, sir?  

Prince Flame: This is Princess Dalia, my beloved.  

Taqira: welcome, you're on the back of the cosmic saucer that 

roams galaxies, sir. Would you like to take you for a trip in 

galaxies? 

Prince Flame: That's what I was thinking in, let's go Taqira right 

now. 

Taqira: Taqira leaves Planet Earth. 

Prince Flame: Make a suitable surrounding that fits my princess's 

life so that she doesn't suffocate because they breathe. 

Taqira: It has been analyzed and the internal air of the planet's 

envelope is simulated to fit Princess Dalia. 

Prince Flame: Well done Taqira. What do you think, my princess? 

Dalia: What is this blackness? 

Prince Flame: This is the black hole in galaxy (M87) it swallowed 

my planet because I take off with Taqira for your survival. 

Dalia: You sacrificed your planet for me? 

Prince Flame: It's two planets and a star. 

Dalia: A star? 

Prince Flame: Yes star, your sun is sun for you and a star for us. 
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Dalia: Thank you. Nobody loved me. Nobody has ever sacrificed 

for me like you, my Prince…. 

 

Repressed feelings and words have flowed from Dalia. She has 

always been deprived of the sense of her tyrant femininity, which 

exploded like an electro-nuclear bomb when she saw the great 

sacrifice of Prince Flame, who destroyed his planet without 

hesitation when he told his vehicle to be for her. She adores him 

and she doesn't want to live a second without him. All human 

beings are now embodied in Prince Flame. He became her father, 

mother, brother and all her family...... 

 

Meanwhile, Dalia's father and sisters were looking for her and her 

father informed the digital police. A complaint was filed about 

Dalia's loss and the talk between Dalia's father and Dalia. Colonel 

Abdullah asked to meet Dalia's father to ask him a few questions. 

Colonel Abdullah: Are you the father of Dalia? 

Dalia's father: Yes, Colonel. 

Colonel Abdullah: Please tell me everything you and your 

daughter Allen saw, because this helps us investigate and quickly 

find your lost daughter. 

Dalia's father: Here's the story........ 

Colonel Abdullah: It turns out, I expect that the owner of the 

strange saucer is the one who abducted your daughter or rather 
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she is the one who went with him. She thinks he is the savior. 

"Emperor's Eye", what's with the flying saucer? 

"Emperor's Eye": nothing about him and nothing looms in the 

horizon. 

Colonel Abdullah: Inform me about any movement that takes 

place in the sky about this strange saucer. 

"Emperor's Eye": You have this, Colonel Abdullah. 

Colonel Abdullah: Oh, Dalia's father, if Dalia come back, don't 

say anything to her., just tell me.  

Dalia's father: As you like, Colonel... 

 

Prince Flame: Taqira, move to the Planet Earth.  

Taqira: under your command, Your Majesty. 

Dalia: What is this planet, Flame? 

Prince Flame: This is Pluto. This is the penultimate in your 

galaxy, Dalia. 

Dalia: This is the last one. 

Prince Flame: For you.  

Dalia: That's how fast we are? 

Prince Flame: 3 times the speed of light and we can navigate the 

parallel space. 

Dalia: hugged Flame and says, I wish I could die now, my wish 

has come true. 

Prince Flame: I will protect you as long as I live. 

Taqira: Shall I land on Planet Earth, Sir? 
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Prince Flame: Yes, I want to get Dalia back, she wants to take 

some of her memories from her house as she asked....  

Dalia: Let me close the room door. How can you move me so 

quickly? 

Prince Flame: Through parallel space. 

Dalia's father enters the room after he heard Dalia's voice. 

Dalia's father: Where have you been, Dahlia and who this man is. 

Dalia: This is Prince Flame. She says to Film don't do anything to 

him that's my father. 

Dalia's father: She put the black magic on her so that no man 

would approach her so how could you? 

Dalia: This is a prince from another planet and is not influenced 

by anything. He has superpowers and will protect me from you 

and everything that hurts me. 

Prince Flame takes Dalia behind him and says, "Nothing in all 

Earth forces will be able to touch a hair from Princess Dalia." 

Dahlia's father comes out and calls Colonel Abdullah, Hello 

Colonel Abdullah, Dalia is back with a strange man. I think he's 

the one with the strange saucer. 

Colonel Abdullah: My troops and I are coming to your house, 

don't move and don't resist him and try to stall it until I reach you. 

Dalia's father: Ok. 

The digital city forces surround the house of Dalia and one of the 

soldiers says: shall we break into the house, sir? 

Colonel Abdullah: Don't do anything and wait for my commands. 
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Soldiers: As you like, sir. 

Colonel Abdullah: Hello, Dalia's Father, I am here outside. 

Dalia: Flame, Let us leave. 

Prince Flame: Did you take everything you wanted to take? 

Dalia: No, but my father talks to the police. 

Prince Flame: Don't be afraid. I'm with you. Take what you want. 

"Emperor's Eye": Mr. Colonel Abdullah The strange saucer has 

been spotted. 

Colonel Abdullah: "Emperor's Eye", move a force to the 

coordinates of the site and study this saucer without attack until I 

decide what to do.  

"Emperor's Eye": Roger that in the moment.  

Dalia's father: Dalia and the alien are in her room, Colonel. 

Colonel Abdullah: Let me in. 

Dalia's father: Here you are. 

Colonel Abdullah lifts the sophisticated modern weapon and 

enters Dalia's room. 

Colonel Abdullah: Raise your hand. I don't want to hurt you. 

Dalia stands in front of Prince Flame and raises her hand and says, 

"Kill me if you want". 

Prince Flame takes Dalia behind him and tells her not to be afraid. 

Colonel Abdullah fires the electromagnetic beam at Prince 

Flame. 

Meanwhile, the other digital city forces encircle the flying saucer 

and begin gathering information about it. A soldier approaches 
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and samples the saucer and tries to find the door of the saucer to 

enter it. The "Emperor's Eye" prevents him because there are no 

orders to break into the saucer from Colonel Abdullah. This 

soldier begins to cough and the color of his body changes to blue. 

He is transferred to the Special Digital Forces Hospital by his 

force and received by Dr. Reem after all the necessary tests have 

been carried out. Dr. Reem is a virologist and director of 

preventive medicine at NEOM Digital City.  

Prince Flame is not affected by the electromagnetic radiation. 

Dalia's father: As I told you, Colonel, this is an alien creature. 

The Colonel stuns that he's not affected. Prince Flame takes his 

weapon out of the room and says what you want from me, 

Colonel. 

Colonel Abdullah: Why did you kidnap Dalia and why are you 

here. 

Prince Flame: I didn't kidnap anyone, I didn't do anything. And 

he tells the whole story to Colonel Abdullah. 

Colonel Abdullah: Is that true, Dalia? 

Dalia: Yeas Colonel, this is true. 

Colonel Abdullah: Dalia's father, there is no crime to arrest your 

daughter and Prince Flame. Talking to Prince Flame, "I want you, 

Prince Flame, to come with me to know how you went in and 

where you came from". 

Prince Flaim: I'm not going to anywhere and nobody's ordering 

me. 
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Dalia: Please endure and go with him, please detective, Let me 

go with you. I'll make him do what you want. 

Colonel Abdullah: I don't have orders for that and I have to 

investigate him. He commands the soldiers to take him and then 

Colonel Abdullah comes out to receive a call from the "Emperor's 

Eye" 

Colonel Abdullah: Yes, Eemperor's Eye". What do you have? 

Emperor's Eye: The flying saucer has been studied and it is not 

from Earth, it is from another planet and a soldier has been 

infected with a strange virus and he is now hospitalized. The virus 

has been transmitted in some soldiers, the hospital and the 

director of preventive medicine Dr. Reem is trying to save the 

digital city.  

Soldiers come in to take Flame, but no one can. And Flame takes 

them and tie them all up. 

Colonel Abdullah receives orders to deal with Prince Flame, and 

says to Dalia I will listen to you let him come with us to the 

hospital. A serious epidemic has spread, let us meet Dr. Reem and 

know what happened and I will release him if he cooperates with 

us, Dalia convinces Prince Flame to submit, and they went to the 

hospital and met Dr. Reem.  

Dr. Reem: Colonel, this extraterrestrial virus from another planet. 

Colonel Abdullah: Yes, and he tells her the story. 

Prince Flame: The virus does not affect me.  
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Dr. Reem: I will test your blood and take from it, and the idea of 

blood plasma works with Dr. Reem and saves the digital city.  

Prince Flame marries Dalia and helps Colonel Abdullah to protect 

NEOM's digital city. 
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